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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

 

 

Rada města 

 

- dne 13.6.2011 projednala body spojené s obhlídkou situace na místě a sice: 

. k ţádosti paní Faimonové a pana Vydry o zprůjezdnění cesty k jejich nemovitosti 

p.č. 176 ve Stromkovicích; rada shledala předmětnou cestu na parcele p.č. 1451 

v katastru Stromkovice, navazující na lesní cestu v katastru obce Poniklá jako zcela 

nezpůsobilou pro provoz motorových vozidel; jedná se stezku (v dávné minulosti snad o 

původní vozovou cestu pro malý zvířecí potah), léta jiţ prakticky neuţívanou; její případné 

rozšíření a zpevnění, které by následně umoţnilo provozovat zde motorová vozidla, by se 

neobešlo bez projektu a obrovské investice 

* usnesení: předmětná cesta je pro pěší schůdná, pro provoz motorových vozidel je a 

vţdy byla nezpůsobilá, coţ nelze změnit ani vykonáním běţné údrţby na této cestě 

(dosypání štěrkem, vyřezání náletových dřevin apod.); město nebude do této cesty 

investovat 

 . k ţádosti firmy BENEZE o odkoupení parcely p.č. 1153/9 a 1154/5 v k.ú. Buřany; rada 

shledala, ţe předmětná parcela přetíná jiţ existující sportovní areálek v majetku ţadatele 

a navazuje na st.parcelu čističky odpadních vod; existuje zde rozpor mezi předkládanou 

a městem uţívanou pozemkovou dokumentací 

 * usnesení: MěÚ dořeší prostřednictvím konzultace na Katastru nemovitostí skutečný 

stav v návaznosti na Kupní smlouvu z 21.3.2006 a geometrický plán z 24.8.2005 

. k ţádosti pana Svobody týkající se zjištěného nesouladu skutečné polohy úseku místní 

komunikace v Zadním Blansku s ofic. pozemkovou mapou Katastrálního úřadu a k jeho 

poţadavku o nájemní smlouvu s městem na tuto část cesty rada shledala, ţe cesta je 

skutečně vedena z části po parcelách p.č. 1446 p. Svobody Jiřího a p. Stanislava, p.č. 

1447 p. Pfeifera Františka, pí. Pfeiferové Aleny, p. Pfeifera Oty a pí. Pfeiferové Radmily 

a p.č. 1452 pí. Komárkové Zdeny a ţe pozemkových nesrovnalostí je zde patrných ještě 

více 

 * usnesení: rada doporučí zastupitelstvu města vyřešit záleţitost pořízením nového 

geodetického zaměření tohoto prostoru a nabídkou odkoupení a odprodeje částí 

jednotlivých parcel mezi jednotlivými vlastníky dle skutečného (stávajícího) stavu 

 . k ţádosti pana Jaroslava Gerneta o obnovení příkopu v úseku místní komunikace 

v Zadním Blansku a tím zajištění odvodu povrchových vod z cesty do propustu mimo 

cestu 

 * usnesení: rada souhlasí s obnovou příkopu a s vyčištěním propustu, následně bude 

provedena i částečná výsprava povrchu komunikace v daném úseku obalovanou 

asfaltovou směsí 

 . k poţadavku správce vodojemu „Blansko“ o vymýcení náletových dřevin z okolí 

jímacího objektu; rada shledala, ţe poţadavek je oprávněný, jímání vodojemu je značně 

zarostlé jiţ i velkými stromy, coţ je stav neţádoucí (stromy omezují vydatnost zdroje 

vlastní spotřebou a zejména prorůstáním kořenových vlásečnic do sběrného potrubí) 

 * usnesení: rada ukládá starostovi města jednat bezodkladně s vlastníkem dotčeného 

pozemku o odstranění náletových dřevin na náklad města 

 . k poţadavku komise ŢP odstranit přestárlé a nemocné stromy nacházející se po obou 

stranách silnice č. I./14 před ţelezničním přejezdem “na Kruhách“ (případně nahradit 

výsadbou novou) 

 * usnesení: rada ukládá starostovi města podat ţádost o pokácení stromů na levé straně 

silnice Správě KRNAP (stromy jsou majetkem města) a o totéţ poţádat majitele firmy 

Hybler na pravé straně silnice (stromy jsou majetkem firmy) 

 . k ţádosti pana Jelínka Jaroslava o odprodej st. parcely p.č. 647 v k.ú. Buřany, kdyţ tato 

parcela byla vytvořena na ploše místní komunikace (přístavba rekr. domku)  
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 * usnesení: rada ukládá místostarostovi města ověřit si okolnosti a dokumentaci 

přístavby rekr. domku, zjistit, jak mohlo k této situaci dojít, zda vůbec byla stavba 

povolena a kolaudována; věc nechává rada otevřenou 

 . k poţadavku občanů Hradska na zabezpečení odpadní jímky za domem čp. 187; ocelové 

víko jímky je uvolněné, a místo je zejména pro děti nebezpečné 

 * usnesení: rada ukládá úseku správy a údrţby majetku města jímku bezodkladně 

opravit 

- projednala znovu ţádost starosty města Rokytnice nad Jizerou o úhradu neinvestičních 

výdajů města na ţáky Základní školy praktické a Základní školy speciální v Rokytnici 

nad Jizerou, kteří mají trvalé bydliště v Jablonci nad Jizerou; město ani škola nám 

poloţkové vyúčtování neinvestičních nákladů na ţáka neposkytly, suma vychází 

z celkových městem evidovaných nákladů na provoz školy 

* usnesení: rada souhlasí s poskytnutím úhrady ţadateli na krytí neinvestičních nákladů 

Základní školy praktické a Základní školy speciální v Rokytnici nad Jizerou za ţáky, 

kteří mají trvalé bydliště v Jablonci nad Jizerou ve výši neinvestičních nákladů 

vynakládaných v roce 2010 na ţáka v ZŠ Jablonec nad Jizerou, tedy 9.073,- Kč/ţáka   

- vzala na vědomí, ţe televizní technik pan Ing.Michal Masojídek provádí na zakázku 

města výměnu antén a technologie STA na bytových domech v majetku města a 

technickou úpravu technologického vybavení stoţáru a kabelového rozvodu na Hradsku 

– vše v zájmu zajištění kvalitního příjmu TV programů ze všech provozovaných 

digitálních multiplexů 

- projednala návrh Ing. Davida Horáka, předsedy představenstva společnosti ČOV 

Jablonec n. Jiz., a.s. na dodatečné vyhotovení zápisu z valné hromady společnosti, kterou 

se, jak uvádí, v minulém roce z několika důvodů nepodařilo svolat, vzhledem k tomu, ţe 

se blíţí kaţdoroční audit společnosti ČOV Jablonec n. Jiz., a.s.; aby společnost mohla 

s paní auditorkou uzavřít smlouvu o auditu účetní závěrky za rok 2010, musí auditora 

určit valná hromada 

* usnesení: rada navrţený postup shledává nestandardním a nesouhlasí s ním; aby však 

Město Jablonec nad Jizerou, jakoţto akcionář společnosti, umoţnilo zpracování 

nezávislého auditu - rada souhlasí s oslovením navrţeného auditora 

- vzala na vědomí usnesení soudního exekutora JUDr. Oldřicha Svobody o nařízení 

draţebního jednání po provedené exekuci proti povinnému Romanu Hrubém, kdyţ 

předmětem draţby jsou téţ pozemkové parcely v majetku povinného nacházející se 

v katastru Bratrouchov v obci Jablonec nad Jizerou 

- vzala na vědomí informaci MěÚ o tom, ţe své závazky vůči městu jiţ vyrovnali a ze 

seznamu dluţníků města byli v minulých dnech vymazáni 

  pan Jaroslav Vraštil 

  paní Blanka Richterová 

- vzala na vědomí a do evidence ţádost manţelů Hany a Bronislava Patočkových, kterou 

projevují zájem o změnu územního plánu města ve vztahu k jejich pozemkovým 

parcelám na Končinách p.č. 813/3 a 818/2 (nyní zahrady); jak uvádějí – v budoucnu by 

zde rádi postavili rodinný domek  

- projednala nabídku odboru kontroly Krajského úřadu Libereckého kraje na provedení 

přezkoumání hospodaření města za rok 2011 

* usnesení: rada souhlasí s tím, aby starosta města poţádal o přezkoumání hospodaření 

města Jablonec nad Jizerou za rok 2011 odbor kontroly Krajského úřadu Libereckého 

kraje 

- projednala nabídku Nakladatelství encyklopedické literatury LIBRI, spol. s r.o. na 

zakoupení nové Encyklopedie českých vesnic V. – Liberecký kraj 

* usnesení: rada souhlasí se zakoupením dvou výtisků této encyklopedie – jeden pro MěÚ, 

druhý pro Městskou knihovnu 
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- projednala návrh pana Jaroslava Breuera – Interbyt s.r.o., Praha 6 o započtení faktury 

č. 29067 ze dne 5.5.2009 týkající se úhrady opravy střešní krytiny na objektu lakovny 

v areálu Městský dvůr 

* usnesení: se započtením této faktury rada nesouhlasí 

- projednala podnět účetní MěÚ paní Dany Kynčlové, kterým poukazuje na překročení 

radou města odsouhlaseného jednostotisícového finančního limitu na nájemci svépomocí 

zajišťovanou rekonstrukci sociálního zařízení v budově č.3 areálu Městský dvůr (objekt 

po firmě Jaroslav Breuer – Interbyt s.r.o.) o 9.362,- Kč; radní a současně spolunájemce 

objektu pan Milan Mečíř k tomu podal vysvětlení, ţe k navýšení nákladů došlo kvůli 

vynuceným vícepracím na vodovodní přípojce (provizorní po povrchu vedená přípojka byla 

odstraněna a vybudována řádná přípojka včetně zemní šachty)  

* usnesení: rada toto vysvětlení akceptuje 

- seznámila se s dopisem hejtmana Libereckého kraje Mgr. Stanislava Eichlera a jeho 

náměstka Martina Seppa, v němţ ţádají starosty měst a obcí o podporu v jejich úsilí o 

zachování stávající úrovně a hustoty dopravní obsluţnosti v Libereckém kraji 

zajišťovaném Integrovaným dopravním systémem Libereckého kraje (IDOL), kdyţ i 

v této záleţitosti čelí snaze Ministerstva financí ČR o markantní úsporná opatření a 

zejména pak o snahu ministerstva nectít nadále své závazky spolufinancování dráţní 

osobní dopravy formou účelových datací krajům ve smyslu platného Memoranda 

* usnesení: rada města vyslovuje podporu Libereckému krajskému úřadu a hejtmanovi 

panu Mgr. Stanislavu Eichlerovi v jejich úsilí o zachování alespoň stávající úrovně 

dopravní obsluţnosti v Libereckém kraji 

- projednala ţádost pana Josefa Pavlaty o jednorázovou půjčku v hotovosti ve výši 5000,- 

Kč z důvodu náhlé finanční tísně 

* usnesení: rada s poskytnutím půjčky ţadateli nesouhlasí  

- vzala na vědomí nabídku pana Davida Krátkého na opravu nestabilního kamenného 

tarasu pod bytovým domem čp. 139 v Dolní Dušnici (bývalá škola); jelikoţ rozpočet 

města s tímto výdajem pro letošní rok nepočítá, MěÚ nechá vypracovat posudek statika 

a rada, případně zastupitelstvo města následně rozhodnou o tom, zda bude taras opraven 

ihned, či aţ v příštím roce; MěÚ téţ prověří moţnosti dotačního krytí této investice a pro 

případnou realizaci si vyţádá nabídky nejméně třech dodavatelů 

- vzala na vědomí průběţnou informaci MěÚ o realizaci projektů „Zateplení budov ZŠ, 

MŠ a ZUŠ v Jablonci nad Jizerou a změna systému vytápění“, projektu „Dětské hřiště 

Jablonec nad Jizerou“ a projektu „Výstraţný protipovodňový systém Jablonec nad 

Jizerou / Poniklá“ 

- shodla se na termínu sedmého veřejného zasedání Zastupitelstva města Jablonec nad 

Jizerou – bude svoláno na čtvrtek 30.6.2011 od 18 hodin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


